
Update moties 2014-2018

Nr. Datum Onderwerp Indiener    Besluit De raad: Stand van zaken Afgehandeld
45 06-06-16 Motie aansluiting A9 H2000, 

VVD, CDA, 
E.66

aangenomen draagt het college op:                                                                                                                                                                             
- het tracé van de aansluiting op de A9 in samenspraak met deskundigen en de projectpartners uit te werken in overleg met de 
raad c.q. de commissie Openbare Ruimte, waarbij de raad gemotiveerd, met inachtneming van de beschouwingen van de 
projectpartners, eventueel tot een andere keuze van het tracé kan besluiten

42 09-05-16 Mediator in sociaal 
domein

D66 Aangenomen draagt het college op:
- een dergelijke mediatorfunctie te realiseren;
- dit zo veel mogelijk in BUCH-verband uit te werken.

In Castricum is het sociaal integraal beleid nog niet vastgesteld. De mediator maakt hiervan onderdeel uit. Er wordt daarom even 
pas op de plaats gemaakt (B&W 14-06-16)

41 09-05-16 Nieuw overleg in bestuur 
GR GGD over raadsstuk 
4 april 2016

D66, PvdA Aangenomen Verzoekt het college:
- de wijziging van lid 7 van artikel 25 in de Gemeenschappelijke Regeling GGD met de bestuurders van de GR met 
bovenstaande argumenten opnieuw te bespreken; 
- als er geen overeenkomst bereikt kan worden binnen de GR GGD, de geschillenprocedure van de GR te starten volgens de 
eigen regeling en indien nodig de Wet Gemeenschappelijke Regelingen artikel 28; 
- de argumenten van bovengenoemde constateringen en oordelen ook bij andere GR-en te respecteren.

Het DB van de GGD zal het AB een voorstel aanbieden om de ambtelijke adviesgroep, die voor dit soort vraagstukken is 
ingesteld, opdracht te geven dit vraagstuk voor alle gemeenschappelijke regelingen eenduidig te regelen. De verwachting is dat 
het AB van de GGD dit voorstel zal aannemen.
College stelt voor om de uitkomsten van de adviesgroep af te wachten en vervolgens dit in BUCH-verband verder uit te werken. 
Voorlopige einddatum voor de beantwoording van deze vraag is 1 september  (B&W 14-06-16)

40. 09-05-16 Tracé A9 D66 Aangenomen verzoekt het college de aansluiting van de Lagelaan op de Kennemerstraatweg met een rotonde verder uit te werken en de 
kruising Lagelaan - Oosterzijweg met een T-kruising.

Voor uitwerking van de motie is RHDHV gevraagd om op de bestaande onderzoeken en ontwerpcriteria voor de t-splitsing en de 
turborotonde een contraexpertise uit te voeren. Daarnaast is het bureau gevraagd om alternatieven in een (schets)ontwerp te 
visualiseren. Hierbij wordt ook de situatie Kapellaan (open-dicht) betrokken. De raadsleden worden over de onderzoeksresultaten 
op 6 september in een raadsinformatiebijeenkomst geïnformeerd en krijgen de mogelijkheid om met het bureau over het ontwerp 
te spreken. (B&W 14-06-16)

39. 09-05-16 Salariering 
topfunctionarissen 
verbonden partijen

PvdA, 
H2000, D66

Aangenomen Verzoekt het college in de eerstvolgende algemene vergadering van aandeelhouders van de HVC, een voorstel in te dienen om 
het beloningsbeleid in overeenstemming te brengen met de WNT.

De motie Salariëring topfunctionarissen verbonden partijen, aangenomen door de gemeenteraad tijdens de raadsvergadering van 
9 en 10 mei 2016 is door de portefeuillehouder ingebracht in de Algemene Raad van de VVI.
Onderstaande tekst is overgenomen uit de conceptnotulen van AR VVI van 18 mei 2016. Hierin is verwoord hoe de AR uitvoering 
geeft aan de ingediende moties over dit onderwerp.
In het vooroverleg met de VVI-gemeenten is de salariëring van de algemeen directeur uitgebreid besproken. In een aantal 
gemeenten zijn moties over dit onderwerp aangenomen c.q. nog in voorbereiding. Vanuit de VVI zal wethouder Jasper 
Nieuwenhuizen van Langedijk (die wethouder Jan Nagengast van Alkmaar bij de AV HVC vervangt) de strekking van de motie(s) 
naar voren brengen als input voor een door de Raad van Commissarissen op te starten proces waarin het huidige 
beloningsbeleid d.m.v. ‘facts & figures’, in kaart wordt gebracht. Het uitgangspunt dat er niet wordt getornd aan de afspraken met 
de huidige directeur werd breed gedragen. De mogelijke gevolgen van een aanpassing op het HVC-loongebouw worden bekeken 
en indien gewenst leidt tot een voorstel voor een nieuw beloningsbeleid. De aandeelhouders worden bij dit proces betrokken. Er 
kan in de komende AV geen besluitvorming over dit onderwerp plaatsvinden omdat agendapunten voor besluitvorming minimaal 
60 dagen voor de vergaderdatum moeten zijn ingediend.  (B&W 14-06-16)

32. 02-11-15 Volume Sociale 
Woningen

Heiloo-2000, 
VVD, CDA, 
PvdA

Aangenomen Verzoekt het college:
1. om zo spoedig mogelijk te onderzoeken of op korte termijn maatregelen moeten worden genomen in de vorm van een 
‘inhaalslag’ voor de bouw van sociale woningen;
2. afhankelijk van dit onderzoek en de uitkomsten van het overleg tussen marktpartijen, woningcorporaties en ministeries en de 
ingeschatte structurele huisvestings- en integratiekosten een concreet plan op te stellen waarin het aanbod van sociale 
huurwoningen wordt vergroot;
3. om in afwachting van de definitieve versie van dit plan maandelijks aan de cie. O.R. te rapporteren over de vorderingen in 
dezen;
4. parallel, maar op een langere tijdschaal, plannen te ontwikkelen die ‘scheefgroei’ - gedifferentieerd naar de verschillende 
groeperingen - concreet aanpakt.

De uitvoering van deze motie wordt meegenomen bij de verdere uitwerking van de nieuwe Woonvisie. Het college streeft ernaar 
de Woonvisie in het tweede kwartaal 2016 aan de raad aan te bieden. (09-05-2016)                                                                           
1. Kijkend naar planning van sociale woningbouw staan er voldoende sociale woningen in de planning. Ook de afgelopen jaren 
zijn er procentueel voldoende sociale woningen gerealiseerd. Kennemer Wonen heeft dit in een presentatie aan de 
gemeenteraad bevestigd. Zie ook de informatie uit de Bespreeknotitie vereveningsfonds Sociale Woningbouw en 
exploitatiebijdrage voor de cie OR in juni. Er wordt gewerkt aan het versneld bouwen van sociale huurwoningen op locaties van 
Kennemer Wonen om de druk op de wachtlijst te verminderen.  
2. n.v.t.
3. n.v.t.
4. De uitvoering van punt 4 wordt meegenomen bij de verdere uitwerking van de nieuwe Woonvisie, waar de scheefgroei in beeld 
wordt gebracht. Het college streeft ernaar de Woonvisie in het derde kwartaal 2016 aan de raad aan te bieden.  (B&W 14-06-16)



30. 05-10-15 Tuintjes Mariënstein, 
Termijen en Vrieswijk

PvdA, D66, 
NCPN

Aangenomen roept het college op:
1. In overleg te treden met Kennemer Wonen en betreffende bewoners teneinde op legale wijze tuinen te realiseren van 
minimaal 2 meter en maximaal 3 meter aan Termijen.
2. Het college te verzoeken om in overleg te treden met Kennemer Wonen en betreffende bewoners teneinde na te gaan of er 
belangstelling is voor en er geen bezwaren zijn (bijv. kabels- en leidingen tracés) tegen een uitbreiding van de tuin tot maximaal 
ongeveer 3 meter aan Mariënstein en Vrieswijk.
3. Het gebruik van gemeentegrond vast te leggen in overeenkomsten, waarin tevens nadere bepalingen komen over de wijze van 
het gebruik en een symbolisch bedrag wordt vastgelegd als gebruiksvergoeding.
4. Tot er hierover duidelijkheid is, de gestelde termijn van 15 oktober uit te stellen tot 1 januari 2016.

Het afdelingshoofd VROM en de wethouder zijn nog in contact met KennemerWonen om voor de bewoners aan de Mariënstein, 
Vrieswijk en Termijen gelijke mogelijkheden te creëren voor het gebruik van een tuintje ten behoeve van de begane grond 
bewoners. Voor Mariënstein en Vrieswijk bezit KennemerWonen rondom de flatgebouwen reeds een strook grond waardoor de 
begane grond bewoners een tuin van 2 meter vanaf de achtergevel kunnen gebruiken. Voor de Termijen betekent het dat  
KennemerWonen een strook grond dient aan te kopen. Op verzoek van de gemeente hebben de bewoners aan de Mariënstein 
en Vrieswijk de tuinen inmiddels teruggebracht naar twee meter. Aan de bewoners aan de Termijen hebben we per brief van 15 
september 2015 aangegeven nog geen erfafscheidingen of tuinbeplanting te verwijderen totdat de gemeente het met 
KennemerWonen heeft geregeld (hierbij is de termijn uitgesteld tot nadere berichtgeving). Zodra het juridisch geregeld is willen 
we afspraken gaan maken over het plaatsen van een haag op de erfgrens en het onderhouden daarvan, net als bij een 
flatgebouw in Vrieswijk jaren geleden is gedaan. Het resultaat van deze actie zal zijn dat de bewoners gelijke woonsituaties 
hebben, de tuinen op 1 lijn langs de achtergevel liggen waardoor het onderhoud van het gras door de gemeente efficiënt 
uitgevoerd kan worden, en door het plaatsen van de haag er voor de bewoners duidelijkheid bestaat over welke grond zij in 
gebruik mogen nemen en het een mooi uiterlijk aanzien krijgt (09-05-16)                                                                                             
De tuinen bij de flats Marienstein en Vrieswijk zijn in gezamenlijk overleg teruggebracht naar 2 meter vanaf de gevel. 

Tuinen flat Termijen:
Maandag 2 mei 2016 heeft Ph samen met een medewerkster van team Handhaving overleg gehad met Kennemer Wonen. 
Omdat Kennemer Wonen helaas niet in de mogelijkheid is om een stuk grond bij de flat Termijen aan te kopen, werd tijdens dit 
gesprek gezocht naar andere mogelijke oplossingen. Daarop is overeengekomen dat Kennemer Wonen de hagen aanschaft, 
plaatst en het onderhoud aan de hagen verzorgt en dat de gemeente de hiervoor benodigde gronden in bruikleen geeft. Dit houdt 
in dat bij alle flats een haag wordt geplaatst zodat er een mooi en strak geheel ontstaat. Omdat is gebleken dat hagen het beste in 
de winter geplaatst kunnen worden, gaat Kennemer Wonen de hagen in oktober 2016 plaatsen. Dit gaat in samenspraak met de 
afdeling Beheer Openbare Ruimte van de gemeente Heiloo. De bewoners van alle flats krijgen binnenkort een brief waarin de 
gang van zaken wordt uitgelegd. (B&W 14-06-16)

29. 05-10-15 Voortgang uitvoering 
subsidie – en 
accommodatiebeleid

D66, H-
2000, PvdA, 
CDA, VVD, 
NCPN

Aangenomen Verzoekt het college:
1. Het overleg met de B5 te hervatten;
2. Bij  het overleg de ‘mediationrol’ niet uit het oog te verliezen en zo nodig hieraan invulling geven; 
3. De huidige aanpak en timing van het realisatietraject te evalueren, waarbij de op 22 juni 2015 genomen besluiten inclusief 
moties uitgangspunt van de evaluatie zijn;
4. Deze evaluatie en de daaruit volgende aanpassingen nog dit jaar aan de raad voor te leggen;
5. Initiatieven te nemen om snel te komen tot een definitief overzicht van kernactiviteiten/kerntaken.

Het overleg met de B5 is op positieve wijze hervat. Dit heeft eind 2015 geleid tot een overleg tussen de gemeente en de B5, 
waarin (op basis van een evaluatie van de gevolgen van de besluitvorming van 22 juni 2015) een nieuw voorstel door de B5 is 
ingebracht. Hierin zijn diverse aanpassingen ten opzichte van de besluitvorming van 22 juni 2015 verwerkt. Ook wordt uitgegaan 
van solidariteit ten aanzien van de nieuwe huur voor Trias Dit voorstel is, na bespreking met de gemeente en afstemming in de 
commissie MZ, verwerkt in een gezamenlijk plan van aanpak. Op basis van het PvA zullen de gemeente en de B5 in 2016 samen 
de haalbaarheid onderzoeken en bij positieve uitkomst per 1-1-2017 de beheertaken aan de B5 overdragen. Het plan van aanpak 
is begin februari ter informatie aan de raad verzonden. Op 8 februari 2016 is weer een nieuw overleg tussen de gemeente en de 
B5 geweest. Het overzicht aan kernactiviteiten/kerntaken is reeds ingepast in de beleidsontwikkeling die momenteel wordt 
doorlopen. Wordt in de commissie MZ besproken. (09-05-2016)                                                                                                    
Opmerking griffie: tav punt 4 en 5 heeft de griffie het college om informatie verzocht.                                                                           
1. Het overleg met de B5 is op positieve wijze hervat. 
2. + 3. Dit heeft eind 2015 geleid tot een overleg tussen de gemeente en de B5, waarin (op basis van een evaluatie van de 
gevolgen van de besluitvorming van 22 juni 2015) een nieuw voorstel door de B5 is ingebracht. Hierin zijn diverse aanpassingen 
ten opzichte van de besluitvorming van 22 juni 2015 verwerkt. Ook wordt uitgegaan van solidariteit ten aanzien van de nieuwe 
huur voor Trias.  Dit voorstel is, na bespreking met de gemeente en afstemming in de commissie MZ, verwerkt in een gezamenlijk 
plan van aanpak. Op basis van het PvA zullen de gemeente en de B5 in 2016 samen de haalbaarheid onderzoeken en bij 
positieve uitkomst per 1-1-2017 de beheertaken aan de B5 overdragen. Het plan van aanpak is begin februari ter informatie aan 
de raad verzonden. Op dit moment vindt er periodiek overleg plaats tussen de gemeente en de B5 en worden de verschillende 
onderdelen uitgewerkt. Het proces verloopt volgens planning.
4.  In de commissievergadering van 15 februari 2016 is nog gesproken over het wel/niet opleveren van een evaluatie over het 
proces B5. Hierbij is door de wethouder aangegeven dat dit nu niet opportuun is, aangezien gemeente en de B5 volop in het 
proces zitten om de verschillende onderdelen van de overdracht uit te werken. Door de commissie is vervolgens er mee 
ingestemd dat de evaluatie geen prioriteit heeft en dat het huidige proces voorrang geniet. De evaluatie mag tot nader order 
worden uitgesteld. Dit proces loopt in principe heel 2016, dus een eventuele evaluatie van het proces van zomer 2015 zal (mocht 
die dan nog nodig zijn) naar verwachting pas begin 2017 kunnen plaatsvinden. 
5. Het onderwerp kernactiviteiten/kerntaken is reeds ingepast in de beleidsontwikkeling die momenteel wordt doorlopen. Dit is in 
de commissie MZ besproken. (20-06-2016) en gaat daarna door naar de raad (11-07-2016) (B&W 14-06-16)



24. 24-06-15 Kwaliteitsverbetering H2000 Aangenomen Draagt het College, en daarmee het Bestuur van de Werkorganisatie BUCH, op:
- voor de meting van kwaliteitsverbetering gebruik te maken van de instrumenten die beschikbaar zijn, zoals – maar niet beperkt 
tot – de website www.waarstaatjegemeente.nl;
- samen met een gremium uit de vier Gemeenteraden de KPI’s vast te stellen en de kwaliteitsverbetering te monitoren;
- als uitgangspunt te nemen dat in 2017 de kwaliteit van de thans best presterende BUCH-gemeente per item de norm moet zijn 
voor de overige drie gemeenten en daarmee voor de fusieorganisatie;
- hiervan alleen af te wijken indien de Raad voor specifieke KPI’s heeft besloten tot een aanpassing van het ambitieniveau;
- de Raad de gevraagde informatie periodiek (minimaal 1x per jaar) in de vorm van een overzichtelijk rapport aan te bieden, te 
beginnen met het zo spoedig mogelijk laten plaatsvinden van de 0-meting.

Samen met de griffies wordt bekeken of er gremium uit de vier raden kan worden samengesteld. Met hen wordt vastgesteld welke 
KPI’s noodzakelijk zijn om de kwaliteitsverbetering te kunnen monitoren. Hiervoor zal een 0-meting plaatsvinden. Over de KPI’s  
wordt in ieder geval jaarlijks gerapporteerd aan de raad.                                                                                                     (25-04-
2016) De nulmeting is inmiddels gestart (eind maart 2016). Op korte termijn zal een raadswerkgroep worden worden 
bijeengeroepen. 
(update 24 mei 2016) - raadswerkgroep is ingesteld (bijeenkomsten 10 mei jl.  en 6 juli a.s.). 
- Vier Colleges bespreken rapportages nulmeting 31 mei 
- Bespreking bestuur in oprichting 15 juni a.s.
- Na 15 juni verzending rapportages aan de raden.                                                                                                                                
                                                                                                                                                                                                                 
Er is een BUCH raadswerkgroep samengesteld. Met hen is vastgesteld welke KPI’s noodzakelijk zijn om de kwaliteitsverbetering 
te kunnen monitoren. Op basis hiervan is een 0-meting gehouden.                                                                                       
Op 10 mei jl. is er een eerste bespreking geweest. Dit zal worden vervolgd op 6 juli a.s.. In de  vier  Colleges zijn de  Burger- en 
Ondernemerspeiling op 31 mei 2016 in de vier colleges conform besloten. . Op 15 worden zij besproken in het bestuur i.o. . Na15 
juni zal  verzending van de rapportages aan de raden plaatsvinden.. 

Op 6 juli komt er nog een afvaardiging van deze klankbordgroep (raadswerkgroep dienstverlening) bijeen om een en ander voor 
te bereiden.
Acties worden daar waar nodig al opgepakt. Over de KPI’s  wordt in ieder geval jaarlijks gerapporteerd aan de raad.               
De Algemene klankbordgroep BUCH komt 21 september weer bijeen. Het onderzoeksbureau I&O zal daar een presentatie geven 
van de resultaten van de peilingen. (B&W 14-06-16)                                                                                                                              
De vier raadscommissies worden in september (voorafgaand aan de brede BUCH bijenkomst van 21 september) op lokaal 
niveau geinformeerd (griffie 22-06-16)

22. 22-06-15 Directe subsidies H2000, 
VVD, CDA

Aangenomen 1. Verzoekt het college om uiterlijk vanaf de begroting 2017 (of zoveel eerder als mogelijk is nadat de besluitvorming in de raad 
over de te hanteren tarieven, af te sluiten contracten en alles wat verder met het nieuwe accommodatie- en subsidiebeleid 
samenhangt heeft plaatsgevonden): 
geen indirecte subsidie op te nemen; 
het resterende directe subsidieplafond op te bouwen tot
een variabel, vooral prestatie gebonden deel, en 
een meer op borging van de continuïteit gericht deel  om daarmee mogelijk noodzakelijke langlopende verplichtingen te kunnen 
aangaan.
2. Daarnaast verzoekt de raad aan het college om voor de duur van het transitietraject de jaarlijkse transitiekosten in een aparte 
post op te nemen. 

Deze motie wordt beleidsmatig en financieel nader uitgewerkt in de beleidsnota Kunst en Cultuur en de uitvoeringsnota Sport en 
Bewegen. De financiële gevolgen van de invoering van het maatschappelijk huurtarief nemen wij ook mee in de uitwerking van 
deze nota’s. 

De inhoud van deze nota’s wordt beïnvloed door de uitkomsten van de ‘Veranderopgave maatschappelijke accommodaties’. 11 
juli 2016 bieden wij u de nota’s “Kunst en Cultuur’ en ‘Beleidsontwikkeling op basis van Samenspel’ ter vaststelling aan en de 
overige nota’s ter informatie. Indien er sprake is van transitiekosten worden deze in de Veranderopgave maatschappelijke 
accommodaties opgenomen. (09-05-16)                                                                                                         Deze nota’s zijn in de 
commissie MZ besproken. (20-06-2016) en worden daarna in de raad (11-07-2016) besproken. Alle kosten voor de 
veranderopgaven worden al op een apart sub-product geboekt in onze administratie. Het college heeft besloten tot een 
meerkosten regeling en er wordt in de regio onderzocht op welke wijze we voor 2017 eigen bijdrage (CAK) gaan regelen. De 
meerkostenregeling is voor chronisch zieken en gehandicapten die door stapeling van zorgkosten geconfronteerd worden met 
lage draagkracht. (B&W 14-06-16)



19. 02-02-15 Implementatie hulp bij 
het huishouden

CDA Aangenomen 1. Draagt het college op: In individuele gevallen waarbij de stapeling van eigen bijdrage voor maatwerkvoorzieningen, 
tariefbijdragen voor noodzakelijk te gebruiken algemene voorzieningen en overige noodzakelijke zorggerelateerde zorgkosten de 
draagkracht van de burger te boven gaat, adequaat gebruik te maken van mogelijkheden van ontheffing van de eigen bijdrage 
dan wel andere vormen van compensatie.

In de wet is verankerd dat de gemeente een onderzoek instelt als een algemene voorziening (zoals huishoudelijke hulp) voor een 
cliënt niet mogelijk is. Dit kan bijvoorbeeld komen door financiële problemen. Het onderzoek wordt gedaan door het Sociale 
Team. Pas in 2016 zal hulp bij het huishouden (categorie 1) een algemene voorziening worden. Tot aan 1 januari 2016 is 
huishoudelijke hulp een maatwerkvoorziening.
De ph zal aangeven hoe in de toekomst inhoud aan deze motie gegeven zal worden (09-05-2016). Het college heeft besloten tot 
een meerkosten regeling en er wordt in de regio onderzocht op welke wijze we voor 2017 eigen bijdrage (CAK gaan regelen). De 
meerkostenregeling is voor chronisch zieken en gehandicapten die door stapeling van zorgkosten geconfronteerd worden met 
lage draagkracht. (B&W 14-06-16)





15. 08-12-14 Aanpak tekort 
fietsenstalling station en 
overlast bewoners

CDA, 
H2000, VVD

aangenomen De raad,
Verzoekt het college om het grote tekort aan fietsenstalling bij het station slagvaardig aan te pakken, de handhaving van het 
wildparkeren te intensiveren en de raad en de inwoners over de bereikte resultaten uiterlijk 1 februari 2015 te informeren.

Het college heeft ervoor gekozen de uitvoering van deze motie mee te nemen in de totale aanpassing van het stationsgebied 
naar aanleiding van besluitvorming door raad en college in 2013/2014.
De aanpassingen worden uitgevoerd in april 2015 e.v. De raad wordt daarover geïnformeerd in een separaat memo d.d. 20 
februari. De bewoners worden kort voor aanvang van de werkzaamheden geïnformeerd.
Er is overleg geweest met Prorail over de overlast van geparkeerde fietsen. De vraag aan hen was om het aantal 
fietsparkeerplekken uit te bereiden. Zij geven echter aan dat ze op dit moment hier geen noodzaak toe zien, gelet op de door hen 
gehanteerde normen. Vanuit de gemeente is er daarom voor gekozen om zelf extra fietsenrekken te plaatsen. Deze worden in de 
directe omgeving van de Vomar geplaatst. 
Om te kunnen handhaven tegen ‘wild’ parkeren van fietsen moet er voldoende gelegenheid zijn om de fietsen in rekken te 
kunnen plaatsen. Na het plaatsen van de extra rekken gaat de gemeente monitoren of er voldoende fietsparkeerplekken zijn, 
zodat we kunnen handhaven als daar aanleiding toe bestaat.                                                                                                                
Naar aanleiding van de motie is er aan de oostzijde een extra stalling gerealiseerd. In overleg met prorail wordt gekeken naar 
meer mogelijkheden. De commissie wordt geinformeerd zodra er nieuws is. (09-05-2016)                                                                  
Plan van aanpak Prorail sanering railverkeerslawaai is 20 mei verstuurd met het weekbericht.



13. 06-10-14 Railscherm langs het 
spoor

PvdA, VVD, 
H2000, D66, 
CDA 

aangenomen 1. Verzoekt het college met betrekking tot de uitwerking eerst in overleg te gaan met Prorail om na te gaan óf en onder welke 
randvoorwaarden individueel maatwerk te leveren is, rekening houdend met de juridische borging nu en in de toekomst. 
O.a. moet nagegaan worden of het juridisch mogelijk is dat bewoners die afstand willen doen van een geluidsscherm 
bijvoorbeeld een afstandsverklaring kunnen tekenen, die ook bij volgende bewoners van het betreffende pand geldig blijft. 
2. Verzoekt het college bij het onderzoek naar mogelijk maatwerk, genoemd bij punt 1, de bewoners direct te betrekken.
3. Verzoekt het college om de raad, via de raadscommissie Openbare Ruimte, te informeren over de resultaten van het overleg 
en onderzoek, zoals genoemd onder 1 en 2

ProRail heeft van de gemeente Heiloo de opdracht gekregen om een Plan van Aanpak op te stellen, waarbij uitvoering gegeven 
moet worden aan de motie van de raad. In de tweede helft van 2015 heeft ProRail een concept Plan van Aanpak opgesteld. Dit 
plan van aanpak wordt eind februari 2016 behandeld in het college.                                                                                                     
Opmerking griffie: Tav punt 3 heeft de griffie de stand van zaken bij het college opgevraagd. (09-05-16)                                            
In maart 2016 heeft het college het Plan van aanpak van ProRail goedgekeurd. ProRail gaat onderzoeken of de maatregelen 
haalbaar zijn. 
Op 12 april is er een inloopavond gehouden om aanwonenden te informeren.
Een individuele afstandsverklaring voor geluidschermen is niet mogelijk. Het college beslist, binnen de mogelijkheden van de wet, 
of er een scherm komt. Een scherm is het meest doelmatig en biedt ook geluidsvermindering voor de woonomgeving. Als goed 
gemotiveerd kan worden, waarom een scherm niet mogelijk is kan ervan worden afgezien. De volgende stap is dan het 
onderzoeken van gevelmaatregelen. 
Voor het zo ver is moet er nog het een en ander gebeuren. De komende maanden werkt ProRail het saneringsprogramma uit. 
Eind dit jaar is dan per locatie bekend waar de schermen precies komen en hoe hoog deze zijn. Ook kunnen dan enkele 
schermvarianten met begroeiing worden gepresenteerd. We zullen de aanwonenden hierbij betrekken.  
Het college zal met de uiteindelijke keuze voor het type scherm met begroeiing en de te nemen maatregelen (raildempers, 
scherm of gevelmaatregelen) rekening houden met de mening van de aanwonenden. Het college zal alle belangen afwegen 
alvorens te besluiten over de te nemen maatregelen. (B&W 14-06-16)




